
1 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie životného prostredia obchodu a služieb 

konaného dňa:  19. augusta  2020  na Obecnom úrade v Šoporni. 

 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Začiatok:       17.00 hod. 

Ukončenie:    18.20 hod. 

 

Program: 

1. Otvorenie. 

2. Vyhodnotenie návrhov realizácie a úprava verejnej zelene  v okolí starej budovy Materskej 

školy. 

3. Vyhodnotenie návrhov realizácie pre terénne úpravy za domom č. 338 pri starom ramene 

Váhu, oddychová zóna s altánkom s možnosťou opekačiek. 

4. Návrh na odstránenie invazívnych rastlín v areály Slovenskej pošty a športového areálu 

v ZŠ s MŠ + úprava vegetácie pri plote. 

5. Návrh alejových stromov pri  hlavných cestách. 

6. Rôzne. 

7. Diskusia 

8. Záver. 

 

1. Otvorenie. 

Zasadnutie komisie životného prostredia, obchodu a služieb otvoril a všetkých prítomných 

privítal predseda komisie pán Ing. Marián Ferenc. Skonštatoval, že všetci členovia boli včas 

pozvaní na zasadnutie. Všetci prítomní podpísali prezenčnú listinu, boli oboznámení 

s programom rokovania, neboli k nemu vznesené pripomienky ani námety a s programom 

súhlasili. 

 

2. Vyhodnotenie návrhov realizácie a úprava verejnej zelene  v okolí starej budovy       

Materskej školy. 

Členovia komisie súhlasia s výstavbou oddychovej zóny na  vytvorenie rekreačno - 

oddychovej  zóny pri starej   budove Materskej   školy s vybudovaním chodníkov,    

vytvorenie   nových  trávnatých   plôch, s výsadbou stromov, s osadením  lavičiek, so      

zhotovením   vodnej fontány alebo jazierka alebo s ich kombináciou, vybudovanie      

parkoviska  a osadenie búst významných rodákov. Realizáciu  uskutočniť až po ukončení      

rekonštrukčných prác na budovách Starej materskej školy.  

 

3. Vyhodnotenie návrhov realizácie pre terénne úpravy za domom č. 338 pri starom      

ramene Váhu, oddychová zóna s altánkom s možnosťou opekačiek. 

Členovia komisie  dospeli k tomu, aby sa vytvorili terénne úpravy  s výsadbou stromov, 

s prechodom pre peších a bicykle a s možnosťou odparkovania auta pred vstupom. Altánok 

s ohniskom so skalkovým ohradením na možnosť opekania vybudovať medzi starým 

ramenom Váhu a Melečkou. 

        

4. Návrh na odstránenie invazívnych rastlín v areály Slovenskej pošty a športového       

areálu  v ZŠ s MŠ + úprava vegetácie pri plote. 

Členovia komisie odporúčajú vyzvať Slovenskú poštu, aby zo svojich pozemkov dala     

odstrániť invazívne druhy rastlín (Pajaseň žliazkovitý – Ailanthus). Invazívne druhy rastlín 

je potrebné pravidelne odstraňovať aj z pozemkov vo vlastníctve obce Šoporňa (pri 

športovom areály pri Základnej škole  s Materskou školou v Šoporni.   
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5. Návrh alejových stromov pri  hlavných cestách. 

Členovia komisie neodporúčajú výsadbu alejových stromov pri hlavných cestách ale    

navrhujú pravidelne  vykonávať orezy stromov rastúcich pri nich. 

 

6. Rôzne 

Členovia komisie odporúčajú  po zbere orezať orechy rastúce pri cintoríne a zabezpečiť,      

aby sa pravidelne kosil cintorín. Cestou miestneho rozhlasu vyzvať občanov, aby 

nevysádzali stromy na verejnom  priestranstve bez  súhlasu vlastníka pozemkov. Členovia 

komisie odporúčajú  kúpu kvalitnej  drtičky na haluzovinu  s nakladacím ramenom  s jej 

umiestnením na Zbernom dvore tak, aby sa uvedené mohlo  zapracovať do rozpočtu na rok 

2021.   

        

7. Diskusia. 

    Po  krátkej diskusii predseda poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.  

 

 

 

Predseda komisie: Ing. Marián Ferenc 

      Zapísala:  Z. Belúchová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


